
 

 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Eldrerådet 

Møtested:  - Levanger rådhus, møterom 1045 

Dato: 06.02.2024 

Tidspunkt: 09:30 – 11:45  

 

 
Til stede:    
Navn Funksjon Parti Møtte for 
Jon Ludvig Gjemble leder SKOGN PENSJ  
Hans-Fredrik Donjem nestleder LEVFRO  
Grete Monsen medlem SV  
Berit Lyngen medlem ÅSENPEN  
Asgeir Persøy medlem PP  
Gerd Talsnes Heggdal medlem LEVFRO  
Inga Daae Forberg medlem YTTERØY  
Inger Hammer varamedlem SKOGN PENSJ Kai Lennert Johansen 
 

Fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling 
Reidun Johansen utvalgssekretær 
 

 
 

Protokollen er godkjent av: 

Hans-Fredrik Donjem Asgeir Persøy 
  



Saksliste 

 

Saksnr. Tittel Lukket 
PS 1/24 Valg til godkjenning/signering protokoll  

PS 2/24 Oppnevning av representant til Brukerutvalg Helseplattformen  

PS 3/24 Eventuelt  

PS 1/24 Valg til godkjenning/signering protokoll 
Eldrerådets behandling av sak 1/2024 i møte den 06.02.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Til å godkjenne/signere protokoll velges: 

Hans-Fredrik Donjem og Asgeir Persøy 

 

Avstemning: 

Forslag i møtet enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Til å godkjenne/signere protokoll velges: 

Hans-Fredrik Donjem og Asgeir Persøy 

 

PS 2/24 Oppnevning av representant til Brukerutvalg Helseplattformen 

Eldrerådets behandling av sak 2/2024 i møte den 06.02.2024: 

Behandling  

Forslag i møte: 

Jon Ludvig Gjemble fremmet følgende forslag:  

Hans-Fredrik Donjem er eldrerådets representant 

  

Avstemning: 

Forslag i møte enstemmig vedtatt 

 



VEDTAK: 

Eldrerådet oppnevner ett av sine medlemmer som medlem til Helseplattformens Brukerutvalg.  

Dette medlemmet er Hans-Fredrik Donjem 

PS 3/24 Eventuelt 

Eldrerådets behandling av sak 3/2024 i møte den 06.02.2024: 

Behandling  

I møte: 

 Punkter til drøfting: 

• Årsmelding fra Eldrerådet 2023? 

o Status BBT, 11 sykeheimsplasser rommene er nå klar til bruk, det er lyst ut stillinger 
på denne avdelingen. 

• Er det behov for å opprette eldreombud i kommunen som kan ta imot og 
videreformidle klager fra enkeltpersoner? 

o Det jobbes med å få til et felles Eldreombud i lag med Verdal kommune 

• Hvordan skal vi kommunisere med hverandre utenom møtene? 

o Det kommuniseres via epost/telefon  

• Bli enda bedre kjent med hverandre, -og hver enkelt sin spesialkompetanse. 

• Hvem skal representere eldrerådet i kommunestyret? Leder, -eller en som allerede 
sitter i kommunestyret for et parti? 

o Leder og kommunestyrerepresentanter kan representere rådet i 
kommunestyret 

• Det står en tom omsorgsbolig ved Ytterøy Helsetun. Behovet er stort for 
avlastningsboliger! Hvorfor utnytter ikke Levanger kommune denne ressursen? 

Omsorgsboliger leies ut etter husleieloven, og den/de som leier har dermed en måneds 
oppsigelse. En kommunal omsorgsbolig kan derfor bli stående tom en periode før den kan 
leies ut på nytt.  Av og til er det nødvendig at kommunen pusser opp/rehabiliterer en bolig 
før den tas i bruk på nytt.  

En ledig omsorgsbolig blir tildelt til person med vedtak om heldøgns omsorg når den er klar 
til å tas i bruk. 
 
Eldrerådet ønsker at det sjekkes ut om dette blir fulgt opp av enhetene 
 
Det er ønskelig at Eldrerådet får rapport på antall på venteliste HDO, avlastningsbolig og 
omsorgsbolig 
 



Det er ønskelig å få en oversikt over hva som tilbys av offentlig og private 
institusjoner/omsorgsboliger/avlastningsbolig 

 

 

VEDTAK: 

Punkter tas til orientering 
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